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SĒDES PROTOKOLS 
Rēzeknē 

 
2024.gada 11.janvārī Nr. 1 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:35 
Sēde atklāta plkst. 09:44 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Guna 
Zenčenko, Deputāts Guna Popova, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, 
Deputāts Aivars Buharins, 

 deputāti: Deputāts Aija Kiserovska (no plkst.9:47 līdz plkst.10:02), Deputāts Georgijs 
Jevsikovs (no plkst.9:48 līdz plkst.10:02), Deputāts Jānis Freibergs (no plkst.9:50 līdz 
plkst.10:02), Deputāts Staņislavs Šķesters (no plkst.9:44 līdz plkst.9:56), Deputāts 
Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Gunārs 
Smeilis, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja. 
 
Darba kārtībā: 
 
1. Par grozījumiem skolas nolikumā. 

2. Par grozījumiem "Kārtībā, kādā tiek veikta valsts budžeta mērķdotācijas pedagogu darba 
samaksai un pedagogu slodžu sadale Rēzeknes novada pašvaldības izglītības iestādēs". 

3. Par grozījumiem "Kārtībā, kādā tiek noteiktas Rēzeknes novada pašvaldības izglītības 
iestāžu vadītāju, vadītāju vietnieku un metodiķu amata vienības un algas likmes". 

4. Par grozījumu 2021. gada 8. jūlija lēmumā Nr.17 "Par no pašvaldības finansēto pagarināto 
dienas grupas skolotāju un atbalsta personāla likmēm". 

   
1.§ 

Par grozījumiem skolas nolikumā 
Ziņo Vilis Deksnis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem skolas nolikumā. 

Izsaka viedokli Guntis Praktiski, konceptuāli jau izlemts jautājums. 



Rasims: 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Formāls jautājums. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Jānokārto visas juridiskās nianses saistībā ar šo jautājumu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem skolas nolikumā". 

 
2.§ 

Par grozījumiem "Kārtībā, kādā tiek veikta valsts budžeta mērķdotācijas pedagogu darba 
samaksai un pedagogu slodžu sadale Rēzeknes novada pašvaldības izglītības iestādēs" 

Ziņo Vilis Deksnis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem "Kārtībā, kādā tiek veikta valsts budžeta 
mērķdotācijas pedagogu darba samaksai un pedagogu slodžu sadale 
Rēzeknes novada pašvaldības izglītības iestādēs". 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kaut kas nesakrīt, ja direktors saņem vairāk nekā nodaļas vadītājs, tas ir 
normāli? 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Arī nodaļas vadītāja vietnieks saņem mazāku algu nekā skolotājs. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas nav normāli. Skaidrs, bet, atbildībai arī jābūt. Algu sistēmā kaut kas 
nedaudz nesaskan. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Visā valstī. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Visā valstī. Pašvaldībai nav nepieciešams līdzināties valstij. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Šajā gadījumā tas nav atkarīgs no Saeimas deputātiem. Saeima ir 
lēmusi, ka pašvaldība var pacelt konkurētspējīgu algu, bet, visu ierobežo 
budžets. Līdz ar to, ka ar 2027. gadu, protams, atšķirība izlīdzināsies, 
ņemot vērā to, kas ir noteikts. Bet, bija plānots jau šogad palielināt 
algas, bet, diemžēl, dažādu apsvērumu dēļ, tas neizdevās. Protams, 
2027. gadā tas būs jārealizē. (turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Arī pamatskolām, vidusskolām MK noteikumi pieļauj sniegt papildus 
finansējumu no pašvaldības. Ir nepieciešama, tiešām, vienāda pieeja 
visiem iestāžu vadītājiem. Nav svarīgi - vai no valsts budžeta, vai no 
pašvaldības budžeta. Ja tiek runāts par algu kā tādu, nevienam vadītājam 
no 01.01.2024. algas mazākas nepaliks ,viss būs ka un 2023. gada 
septembrī. Bet, pieaugums ir, no EUR 68,00 līdz EUR 200,00 un pāri. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna 
Zenčenko) 



"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem "Kārtībā, kādā tiek veikta valsts budžeta 
mērķdotācijas pedagogu darba samaksai un pedagogu slodžu 
sadale Rēzeknes novada pašvaldības izglītības iestādēs"". 

 
3.§ 

Par grozījumiem "Kārtībā, kādā tiek noteiktas Rēzeknes novada pašvaldības izglītības 
iestāžu vadītāju, vadītāju vietnieku un metodiķu amata vienības un algas likmes" 

Ziņo Vilis Deksnis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem "Kārtībā, kādā tiek noteiktas Rēzeknes novada 
pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju, vadītāju vietnieku un metodiķu 
amata vienības un algas likmes". 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem "Kārtībā, kādā tiek noteiktas Rēzeknes novada 
pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju, vadītāju vietnieku un 
metodiķu amata vienības un algas likmes"". 

 
4.§ 

Par grozījumu 2021. gada 8. jūlija lēmumā Nr.17 "Par no pašvaldības finansēto pagarināto 
dienas grupas skolotāju un atbalsta personāla likmēm" 

Ziņo Vilis Deksnis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumu 2021. gada 8. jūlija lēmumā Nr.17 "Par no 
pašvaldības finansēto pagarināto dienas grupas skolotāju un atbalsta 
personāla likmēm". 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumu 2021. gada 8. jūlija lēmumā Nr.17 "Par no 



pašvaldības finansēto pagarināto dienas grupas skolotāju un 
atbalsta personāla likmēm"". 

Sēde slēgta plkst. 10:02 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                     Guntis Rasims 
 
 
 
 
 
Protokoliste                                       Žanna Savčenko 
 

 


